
جنس بازی هایش کاملا جدی 
است؛ چهره اش هم همین طور؛ اما 
لحنش مهربان، دوستانه و محترمانه 
است. فرهاد قائمیان، چندان اهل 
گفت وگو با رسانه ها نیست، در ابتدا 
وقتی زادروزش را تبریک می گوییم، 
با این جملات همراهی مان می کند: 
خیلی ممنون از تبریک شما؛ تشکر 
از اینکه به یادم بودید. وقتی از 
آرزوهای فرهاد قائمیان در زندگی 
واقعی و خارج از کاراکترهایی که 
در فیلم ها و سریال ها از او دیده ایم، 
می پرسیم، این جملات را انتخاب 
می کند: آرزوی سلامتی، آرامش 
و برکت در کار همه مردم کشور و 
همچنین خانواده خودم را دارم. 
سلامتی با ارزش ترین و بهترین 
آرزویی است که می توانم برای همه 
داشته باشم. همین طور برای شما 
و همکارانتان موفقیت و برکت در 
کارتان را می خواهم. امیدوارم همه 
شاد و سلامت و در آرامش زندگی 
کنند. صحبت مان با قائمیان به ایفای 
نقش  در کارهای ملودرام، پلیسی و 
امنیتی می رسد و اینکه آیا تمایل به 
حضور در ژانرهای مختلف و متفاوت 
از آنچه تاکنون تجربه کرده است 
را دارد؟ که پاسخ می دهد: انتخاب 
نقش هایم بستگی به نوع فیلمنامه ای 
دارد که دوستان لطف می کنند و 

به من پیشنهاد می دهند. اگر با 
سلیقه و نوع نگاهم نزدیک باشد، 
حتما می پذیرم. بازیگر سریال های 
»شهریار«، »شوق پرواز«، »بی صدا 
وارونه یک  فریاد کن«، »تعبیر 
رویا«، »گاندو«، »عملیات ۱۲۵« 
و »بچه مهندس« در گفت وگو با 
ایسنا در پاسخ به اینکه چرا تاکنون 
در سریال های طنز حضور نداشته 
است، بیان داشت: لازم می دانم اول 
این توضیح را بدهم که طنز خودش 
تعاریفی دارد، کمدی هم تعاریف 
دیگر. خنداندن مردم صرفا طنز و 
یا کمدی نیست. اینکه مثلا کلامی 
یا چیزهایی بیان شود تا مخاطب 
را بخندانند به نظرم اسمش طنز 
نیست. من نمی گویم طنز بد است، 
طنزی که اصولی باشد و تعریف 
کلاسیک خودش را داشته باشد، 

چراکه نه؟ بله درست می گویید 
طی این سال ها کار کمدی به من 
پیشنهاد نشده ولی اگر کار کمدی 
خوبی با تعاریفی که در جملات بالا 
به آنها اشاره کردم پیشنهاد شود با 
کمال میل می پذیرم و اینطور نیست 
خودم را فقط در نقش های جدی 

ببینم.
 »بچه مهندس۵« چه شد؟

قائمیان همچنین درباره ساخت 
فصل پنجم سریال »بچه مهندس« 
و اینکه آیا از ساخت فصل جدید 
خبری هست؟، اظهارکرد: دو سال از 
پخش آخرین فصل »بچه مهندس« 
گذشته است و تا آنجا که من خبر 
داشتم، صحبت از ساخت ادامه  کار 
بود اما خیلی در جریان جزئیات 
نیستم و فعلا خبری نیست. شاید اگر 
هم خبری باشد نیازمند طی کردن 

مراحلی است. باید ببینیم در آینده 
چه اتفاقاتی می افتد. فعلًا به من 

توضیحی داده نشده است.
 نمایش خانگی یا تلویزیون؟

او در پاسخ به پرسشی دیگر مبنی 
بر اینکه به عنوان یک بازیگر در حال 
نمایش  شبکه  در  حضور  حاضر 
خانگی را می پسندد یا تلویزیون و 
اینکه چقدر قائل به ضرورت ایجاد 
سرگرمی برای مخاطب در هر دوی 
فرقی  گفت:  رسانه هاست؟  این 
نمی کند. کار ما بازیگری و نمایش 
است و هیچ تفاوتی ندارد. راستش 
جداکردن این دو رسانه از هم را 
نمی پذیرم. کار خوب باشد، فرقی 
ندارد در پلتفرم یا تلویزیون. اتفاقا 
برای شبکه نمایش خانگی بارها به 
من پیشنهاد شده اما بنا به دلایل 
تداخل کاری تا به حال این اتفاق 
نیفتاده که حضور داشته باشم. من 
معتقدم هر دوی این رسانه ها یک 

هدف را دنبال می کنند.
 کارهای جدید 

وی در مورد پروژه های جدید 
اظهارکرد: به غیر از فیلم »غریب«، 
دو فیلم سینمایی هم دارم. در 
تلویزیون هم دو سریال دارم ولی فعلا 
نمی توانم اطلاعاتی در این زمینه 
بدهم، چون خود عوامل تولید باید 

رسانه ای کنند.
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»ملاقلی پور« 

سلیم غفوری:
 سیاست های حوزه 

شبکه خانگی سلبی نیست
سلیم غفوری، قائم مقام معاون سیمای 
رسانه ملی بیان کرد: سیاست هایی که در 
حوزه پلتفرم ها و شبکه نمایش خانگی اعمال 
می شود، سلبی نیست. سلیم غفوری طی 
بازدید از غرفه های نمایشگاه رصتا به مهر 
گفت: در سال های اخیر بحث پلتفرم های 
انتشار خیلی گسترش پیدا کرد که البته روند 
جهانی است که در کشور ما هم رو به رشد بود. 
وی با اشاره به قابلیت های متنوع این پلتفرم ها 
اضافه کرد: برخی از پلتفرم های انتشار چند 
کاربری شده اند و همه چیز منتشر می کنند این 
نمایشگاه هم این قابلیت ها را معرفی می کند تا 
مردم و سیاستگذاران بیشتر با این موارد آشنا 
شوند. غفوری با اشاره به روند رو به توسعه 
VOD یادآور شد: گسترش پلتفرم ها در دنیا 
هم یک روند جهانی و رو به گسترش است. در 
کشور ما هم برای سیاستگذاری باید فکر کرد 
تا تعامل بین پلتفرم های انتشار و سیاستگذار 
درست شکل بگیرد. قائم مقام معاون سیمای 
رسانه ملی درباره سیاستگذاری ها در این 
حوزه و تاکید بر اینکه بیشتر ایجابی است تا 
سلبی تصریح کرد: همانطور که در وزارت ارشاد 
معاونت مطبوعاتی را داریم. غفوری تصریح 
کرد: نقش این سیاست ها تعادلی است که 
بتواند کار را به درستی پیش ببردف نباید تصور 

شود سیاست ها جنبه سلبی دارد.
 

 فیاضی و عموهای فیتیله ای 
به صحنه می آیند

مریم کاظمی، بازیگر و کارگردان تئاتر، 
تمرین نمایش جدیدی برای کودکان و 
نوجوانان را آغاز کرد. این نمایش قرار است 
بهار ۱۴۰۲ برای کودکان و نوجوانان روی 
صحنه برود. این اثر نمایشی نوشته دیوید 
وود و با ترجمه سیدحسین فدایی حسین 
است و اشعار آن همچون دیگر کارهای 
گروه ، توسط مریم کاظمی و براساس متن 
نمایشنامه تنظیم شده است. رضا فیاضی، 
علی فروتن، حمید گلی، فرهاد شریفی، مهراد 
زمانی، پریسا فلاح زاده، به جمع بازیگران این 
نمایش پیوسته اند. رضا فیاضی، علی فروتن، 
حمید گلی، فرهاد شریفی، مهراد زمانی، 
پریسا فلاح زاده، عرفان میدانلو، نازنین صفا، 
فاطمه خدابنده لو، پانته آ صفامنش، نسیم 
امیرخسرو، سعید تاجیک، شادی کارآیین و 
سما احمدی تا این لحظه به جمع بازیگران 

این نمایش پیوسته اند.

فرهاد قائمیان:

اگرکمدیخوبیپیشنهادشودباکمالمیلمیپذیرم

کره جنوبی خبر داد:
 حل چالش غرامت کارگران زمان جنگ با ژاپن 

خارجی  سیاست  و  امنیت  شورای  عضو 
ریاست جمهوری ترکیه تأکید کرد که آنکارا احتمالا از 
خرید جنگنده های »F۱6« آمریکا صرف نظر می کند. 
به گزارش فارس، »چاگرو ارهان« عضو شورای امنیت 
و سیاست خارجی ریاست جمهوری ترکیه در مصاحبه 
با خبرگزاری روسی »اسپوتنیک« تصریح کرد: آنکارا 
 »F۱6« احتمالا از تصمیم خود برای خرید جنگنده های
از ایالات متحده آمریکا به واسطه قیمت و همچنین 
گزینه های مدرن بیشتر در دسترس صرف نظر کند. در ماه 
فوریه، »آنتونی بلینکن« وزیر امور خارجه ایالات متحده 
آمریکا اعلام کرد که بدون تأیید کنگره، واشنگتن قادر 

به فروش جنگنده های  F۱6 به ترکیه نیست که این به 
مفهوم آن است که نگرانی های این کشور در مورد موضع 
یونان و تلاش  سوئد و فنلاند برای عضویت در ناتو باید 
مورد توجه و رسیدگی قرار گیرد. »ارهان« در واکنش 
به این اظهارات تصریح کرد: »من معتقدم که ترکیه 
پس از زلزله از درخواست برای جنگنده F۱6 منصرف 
خواهد شد زیرا بسته هزینه ای ۲۰ میلیارد دلاری 
است.« این مقام ترکیه ای معتقد است که دولت ترکیه با 
درخواست برای خرید هواپیماهای F۱6 که کنگره هنوز 
به بهانه ای از دادن آنها امتناع می ورزد و قدیمی هستند و 
با جنگنده های دیگر رقابت نمی کنند، اشتباه کرد. ارهان 

 F۱6 تصریح کرد: »ترکیه باید تصمیم خود را برای خرید
تغییر دهد و جنگنده دیگری خریداری کند. به عنوان 
مثال، F3۵ روی میز قرار دارد.« عضو شورای امنیت و 
سیاست خارجی ریاست جمهوری ترکیه از تمایل آنکارا 
برای خریداری جنگنده  های چینی خبر داد و گفت: »در 
حال حاضر، ما گزینه های دیگری چون جنگنده چینی 
داریم که به پاکستان فروخته شده است. جنگنده های 
روسیه و جنگنده های اروپا نیز وجود دارد. در آوریل 
۲۰۲۱، ایالات متحده، ترکیه را به دلیل خرید سامانه های 
دفاع هوایی »اس۴۰۰-« از روسیه، از برنامه F3۵ اخراج 
کرد و »رجب طیب اردوغان« رئیس جمهور ترکیه اواخر 
آن  سال اعلام کرد که واشنگتن به ایالات متحده پیشنهاد 
خرید جنگنده های F ۱6 به جای جنگنده های F3۵ را 

داده است که یک نسل قبل از F 3۵  هست. 

 ترکیه از خرید جنگنده »F 16« آمریکا صرف نظر کرد

بیـــن المـــلل
 

 
گــــــزارش

 رئیس جمهور آفریقای مرکزی:
 غربی ها ثروت ما را غارت می کنند

رئیس جمهور آفریقای مرکزی در اظهاراتی از سیاست 
استعماری در کشورهای آفریقایی انتقاد کرد و گفت: 
غربی ها می خواهند که ثبات سیاسی در کشور ما 
وجود نداشته باشد تا منابع و ثروت های آن را غارت و از 
پیشرفت و توسعه آن جلوگیری کنند. به گزارش شبکه 
المیادین، »فوستن آرکانژ توادرا« در اظهاراتی بیان داشت: 
هجمه های مکرر علیه کشور ما در راستای محروم کردن 
آن از حق حاکمیت بر منابع طبیعی است. وی با انتقاد 
شدید از کشورهای غربی گفت: آنها می خواهند که 
ثبات سیاسی در کشور ما وجود نداشته باشد تا منابع و 
ثروت های آن را غارت و از پیشرفت و توسعه آن جلوگیری 
کنند. »توادرا« در کنفرانس کشورهای کمتر توسعه 
یافته که در قطر برگزار شد، تاکید کرد که کشورش 
قربانی حملات ژئوپلتیک مرتبط با منابع طبیعی است. 
رئیس جمهوری آفریقای مرکزی اضافه کرد که کشورش 
از زمان استقلال در معرض غارت برنامه ریزی شده قرار 
گرفت و برخی کشورهای غربی و گروه های تروریستی 
مسلح به رهبری مزدوران بیگانه، خواهان بی ثباتی سیاسی 
در این کشور هستند تا به راحتی به غارتگری خود ادامه 
دهند. وی اظهارکرد که هجمه های مکرر علیه آفریقای 
مرکزی باعث می شود که این کشور از حق طبیعی در 
تعیین سرنوشت خود محروم شود. رئیس جمهوری 
آفریقای مرکزی در ادامه تاکید کرد: کشور ما به رغم 
داشتن طلا و الماس و منابع ارزشمند دیگر، بعد از 6۰ سال 
استقلال همچنان یکی از فقیرترین کشورهای جهان 
است. »فوستن آرکانژ توادرا« همچنین با اشاره به اینکه 
مردم کشورش به عنوان گروگان گرفته شده اند، از وضع 
تحریم های ناعادلانه و غیرقانونی علیه سلاح های سازمانی 
نیروهای مسلح این کشور و صادرات الماس انتقاد کرد. وی 
همچنین با اشاره به شیطنت و هجمه برخی رسانه های 
بیگانه در راستای ممانعت از سرمایه گذاری در آفریقای 
مرکزی، از این سیاست ها انتقاد کرد. براساس این 
گزارش، برخی کشورهای آفریقایی همچنان مستعمره 
کشورهای غربی هستند. نیروهای نظامی فرانسه اخیرا 
در پی التیماتوم و درخواست بورکینافاسو، پس از ۱۰ 
سال با برگزاری مراسمی ویژه به طور کامل از این کشور 
خارج شدند. فرماندهی نیروهای بورکینافاسو تقریبا دو 
هفته پیش در مراسمی  با حضور فرماندهان نیروهای 
ویژه فرانسه با پایین کشیدن پرچم این نیروها، خروج 
نیروهای فرانسوی را اعلام کردند. کنفرانس کشورهای 
کمتر توسعه یافته هر ۱۰ سال یکبار با هدف شناخت نیاز 
کشورهای کمتر توسعه یافته برگزار می شود. برگزاری این 
کنفرانس تلاشی برای توسعه پایدار و حمایت از ۴6 کشور 
مانند نقشه راهی برای توسعه در کشورهای کمتر توسعه 
یافته خواهد بود. چگونگی از میان بردن فقر و استفاده از 
علم و فناوری برای مقابله با نقاط ضعف این کشورها از 

جمله موضوعات مهم این نشست است.

ارمنستان خواستار اعزام کمیته حقیقت یاب به قره باغ شد

انتقادشدیدایروانازباکو
کوتــــاه

وزارت خارجه ارمنستان با محکوم کردن درگیری در 
منطقه »قره باغ«، آن را اقدامی »تروریستی« خوانده و 
باردیگر بر ضرورت ارسال یک کمیته حقیقت یاب بین المللی 
به این منطقه تاکید کرد. به گزارش خبرگزاری آرمن پرس، 
در بیانیه وزارت امور خارجه ارمنستان در خصوص آنچه 
»حمله نیروهای مسلح آذربایجانی در منطقه قره باغ 
کوهستانی« خوانده شده، آمده است: در تاریخ پنجم مارس 
)۱۴ اسفند(، براثر حمله ناگهانی نیروهای مسلح آذری در 
قره باغ کوهستانی، سه نیروی اداره گذرنامه و روادید پلیس 
وزارت امور داخلی این منطقه کشته و یک نفر زخمی شد. این 
وزارتخانه با رد گزارش  جمهوری آذربایجان در خصوص علت 
وقوع درگیری افزود: واقعیت هایی وجود دارد که ثابت می کند 
این اقدامات تحریک آمیز از قبل برنامه ریزی شده و توسط 
مقام های عالی آذربایجان هدایت شده است. در این رابطه، 
خبرگزاری رسمی جمهوری آذربایجان مدعی شده بود که 
نیروهای ارمنی در روستای خلفلی از توابع شهر »شوشا« 
قصد انتقال سلاح و مهمات از ارمنستان به شهر خانکندی 
مرکز قره باغ را داشتند که ممانعت نیروهای نظامی جمهوری 

آذربایجان به درگیری مسلحانه دوطرف منجر شد. وزارت 
دفاع جمهوری آذربایجان نیز از کشته شدن دستکم ۲ سرباز 
این کشور براثر تیراندازی نیروهای ارمنستانی خبر داد. وزارت 
خارجه ارمنستان در این بیانیه با استناد به تصاویر ویدیویی 
در اختیار پلیس منطقه قره باغ، سناریو مطرح شده از طرف 
جمهوری آذربایجان را رد کرد و خبر داد که این فیلم ها ثابت 

می کند که ارتش جمهوری آذربایجان به خودروی حامل چهار 
تن از کارکنان وزارت امور داخلی قره باغ کوهستانی حمله 
می کند. همچنین این تصاویر نشان می دهد که در این خودرو 
به جز مدارک رسمی و یک اسلحه، چیز دیگری وجود نداشته 
است. این بیانیه تاکید می کند اقدامات نیروهای آذربایجانی 
را نمی توان جز یک اقدام تروریستی توصیف کرد. این بیانیه 
ادامه می دهد: به موازات مسدودکردن گذرگاه لاچین و ایجاد 
یک بحران انسانی در قره باغ کوهستانی به مدت حدود سه 
ماه، جمهوری آذربایجان با هدف نهایی »پاکسازی قومی«، 
به ایجاد وحشت میان ارامنه »آرتساخ« ادامه می دهد. این 
وزارتخانه با اشاره به اینکه اقدامات جمهوری آذربایجان در 
عمل صداقت باکو را در رابطه با ایجاد ثبات و صلح در منطقه 
رد می کند، بر ضرورت ورود جامعه بین الملل به این مساله 
و نیاز به ارائه تضمین به منظور اطمینان از رعایت حقوق و 
امنیت ساکنان قره باغ کوهستانی تاکید کرد. وزارت خارجه 
ارمنستان در این بیانیه با تاکید بر شرایط حاضر در قره باغ 
کوهستانی اعلام کرد که اکنون اعزام یک هیات حقیقت یاب 

بین المللی به این منطقه به یک الزام حیاتی بدل شده است.

 بشار اسد به زودی به روسیه می رود
یک روزنامه روسی به نقل از منبعی آگاه خبر داد که 
رئیس جمهور سوریه این ماه به منظور رایزنی درباره مسائل 
مختلفی به مسکو سفر خواهد کرد. به گزارش فارس، روزنامه 
روسی »ودوموستی« خبر داد که »بشا ارسد« رئیس جمهور 
سوریه در نیمه  ماه جاری میلادی به روسیه سفر خواهد کرد. 
پایگاه خبری »روسیاالیوم« خبر داد: روزنامه »ودوموستی« 
به نقل از یک منبع در ریاست جمهوری روسیه که اشاره ای 
نیز به نام او نشده، این گزارش را منتشر کرده است. 
»ودوموستی« همچنین به نقل از کارشناسان اضافه کرد: 
اسد و پوتین در این سفر روابط دوجانبه، مساله اوکراین و 
همچنین مساله عادی سازی روابط دمشق و آنکارا را مورد 
بحث و بررسی قرار دهند. کارشناسان این روزنامه روسی 
همچنین افزودند که به احتمال زیاد یکی از اهداف این سفر 
حمایت روسیه برای مقابله با بحران انرژی و پیامدهای زلزله  

ویرانگر سوریه باشد. 
 

 بمب افکن اتمی آمریکا 
در رزمایش مشترک با کره جنوبی

رسانه دولتی کره جنوبی خبر داد: رزمایش هوایی مشترک 
سئول و واشنگتن با شرکت حداقل یک بمب افکن راهبردی 
اتمی آمریکایی برگزار شد. به گزارش فارس، آمریکا و 
کره جنوبی در بحبوحه تنش های فزاینده در شبه جزیره 
کره، یک رزمایش هوایی مشترک در این منطقه ترتیب 
دادند. خبرگزاری »یونهاپ« به نقل از منابع مطلع خبر 
داد که کره جنوبی و ایالات متحده رزمایش هوایی ترکیبی 
انجام دادند که حداقل یک بمب افکن راهبردی B۵۲ مدل 
H با قابلیت اتمی در آن شرکت داشت. این رسانه دولتی 
کره جنوبی، رزمایش مشترک هوایی آمریکا و کره جنوبی 
را »جدیدترین نمایش قدرت ارتش آمریکا علیه تهدیدهای 
نظامی کره شمالی« خوانده است. یونهاپ ادامه داد: »استقرار 
بمب افکن )B۵۲ آمریکا( در بحبوحه این نگرانی ها انجام 
شده که پیونگ یانگ ممکن است در پاسخ به رزمایش 
»سپرآزادی« )آمریکا و کره جنوبی( که از ۱3 تا ۲3 مارس 
برگزار می شود، اقدامات تحریک آمیز انجام دهد.« دسامبر 
۲۰۲۲، آخرین باری بود که آمریکا در این بمب افکن راهبردی 
اتمی را به منطقه شبه جزیره کره اعزام کرده بود. اقدام تازه و 
تحریکمی  آمیز واشنگتن در شرایطی انجام شده که مقام های 
پیونگ یانگ بارها هشدار داده که به اقدامات خصمانه آمریکا 
و متحدانش پاسخ خواهد داد. مقام های آمریکا و کره جنوبی 
هفته گذشته طی نشست خبری مشترک در سئول اعلام 
کردند که رزمایش نظامی ۱۱ روزه برای مقابله با تهدیدات 
کره شمالی، ۲۰ اسفند آغاز می شود. سرهنگ »ایساک ال 
تیلور« سخنگوی نیروهای آمریکایی مستقر در کره جنوبی در 
این نشست خبری اعلام کرد: این رزمایش مشترک فرصتی 
عالی برای نشان دادن اینکه اتحاد کره جنوبی و ایالات متحده 

چقدر مستحکم است، فراهم می کند .

مدیر شبکه پنج سیما با اشاره 
برای  امامی  مصطفی  اجرای  به 
این  در  سال  تحویل  ویژه برنامه 
شبکه، درباره دیگر برنامه های ویژه 
این شبکه برای ایام نوروز و رمضان 
به ارائه توضیحاتی پرداخت. سعید 
اشناب بیان کرد: شبکه پنج در این 
سال ها معتقد بوده است که سلبریتی 
درست خود مجریان هستند و به این 
باور داریم. وی اضافه کرد: عزیزان 
دیگری هم که در عرصه فرهنگ فعال 
هستند و چند روزی در قاب تلویزیون 
قرار می گیرند قطعا حضورشان در 
تلویزیون مغتنم است، برای مردم 

جذابیت دارند. 

 »امامی« 
مجری تحویل سال شبکه 5

همزمان سالروز درگذشت زنده یاد 
»رسول ملاقلی پور« و مقارن با روز 
درختکاری درخت یادبود این هنرمند 
رئیس  توسط  ایران  فقید سینمای 
سازمان سینمایی در بنیاد سینمایی 
فارابی کاشته شد. محمد خزاعی، رئیس 
سازمان سینمایی همزمان سالروز 
درگذشت زنده یاد »رسول ملاقلی پور« 
درخت یادبودی را به نام این هنرمند 
متعهد سینمای انقلاب اسلامی در 
کاشت  کاشت.  بنیاد  این  محوطه 
درخت به یاد هنرمندان فقید سینمای 
ایران در بنیاد سینمایی فارابی رسمی 
معمول است که هرساله همزمان با روز 

درختکاری صورت می  گیرد.

 حسن دادشکر:
تئاتر صرفا برای سرگرمی نیست

گروه اجرایی نمایش عروسکی »قوی تر« و موسسه هنرمندان 
پیشکسوت از یک پیشکسوت تئاتر عروسکی کشورمان در 
تالار سایه مجموعه تئاتر شهر قدردانی کرد. به گزارش ایرنا 
از تئاترشهر، گروه اجرایی نمایش عروسکی »قوی تر« که این 
روزها به کارگردانی جواد تولمی در تالار سایه مجموعه تئاترشهر 
روی صحنه است، با همراهی مدیریت موسسه هنرمندان 
پیشکسوت و معاونت مرکز تولید تئاتر و تئاتر عروسکی کانون 
پرورش فکری کودکان و نوجوانان از حسن دادشکر بازیگر، 
کارگردان، مدرس و پژوهشگر شناخته شده تئاتر عروسکی 
کشورمان به  پاس سال ها تلاش در عرصه های مختلف هنری 
قدردانی کرد. حسن دادشکر ضمن قدردانی از گروه اجرایی 
نمایش »قوی تر«، موسسه هنرمندان پیشکسوت و مجموعه 
تئاترشهر گفت: »متأسفانه سال گذشته بنده دچار بیماری 
قلبی شدم و ظرف مدت پنج روز بین مرگ و زندگی قرار گرفتم؛ 
اما لطف و دعای مردم عزیزم و حمایت دلسوزانه عزیزانم در 
موسسه هنرمندان پیشکسوت سبب شد که تا امروز سرپا باشم 
و امشب افتخار حضور در تالار سایه را پیدا کنم. به همین جهت 
از جناب عظیمی و سایر همکارانشان سپاسگزارم که مانند یک 
خانواده کنار هنرمندان هستند. این بازیگر و کارگردان پیشگام 
تئاتر عروسکی با ارزشمند توصیف کردن نمایش »قوی تر« در 
تالارسایه تئاترشهر بیان کرد: من به آقای جواد تولمی و گروه 
اجرایی اش به جهت اجرای این نمایش تبریک می گویم که 
ثابت کرد نمایش عروسکی فقط دربرگیرنده وجوه سرگرمی آن 
نیست. دادشکر افزود: لازم است به مجموعه تئاترشهر هم تبریک 
بگویم که از اجرای چنین نمایشی در حوزه تئاتر عروسکی 
حمایت می کند. نمایشی که امیدوارم آثار و میزان تأثیراتش 
را در زندگی جاری انسان ها هم ببینیم. ما باید بدانیم که تئاتر 
پدیده ای صرفا برای سرگرمی نیست. تئاتر هنر انسان ساز است و 
مسائل بشری را بازگو می کند. تئاتر عیب ما را به ما نشان می دهد 
و می فهماند چگونه باید زندگی کنیم. من آرزو می کنم روزی را 
ببینم که آموزش تئاتر از مدارس شروع شود و نسل هایی که این 
آموزش ها را فرا می گیرند، توجه به تئاتر و انتخاب تئاتر مناسب 
برای تماشا را به خانواده های خود برده و هر اثری را به اسم تئاتر 
نپذیرند. این هنرمند پیشکسوت تئاتر کشورمان در بخش پایانی 
صحبت های خود اظهارکرد: همه ما نیازمند تماشای تئاتر فاخر 
هستیم. تئاتر فاخر یک تئاتر انسان ساز است که موقعیت های 
اجتماعی را بازگو می کند، راه حل ارائه می دهد و تلاش می کند 
تا در سرشت و اندیشه انسان تغییر ایجاد کند. من امیدوارم چراغ 
این تالارهای نمایشی به واسطه چنین اجراهای ارزشمندی 
روشن بماند. بنده به سهم خودم هم از همه شما تماشاگرانی که 
در این شرایط از تماشای تئاتر استقبال کرده و همواره پشتیبان 
و حامی نمایش بودید، تشکر ویژه ای می کنم. نمایش »قوی تر« 
به نویسندگی آگوست استریندبرگ و کارگردانی جواد تولمی 
تا روز ۲۲ اسفند ساعت ۱8و3۰ در تالارسایه مجموعه تئاترشهر 

میزبان علاقه مندان تئاتر است.

با حکم معاون هنری وزیر ارشاد

علی نصیریان، عضو شورای سیاستگذاری جشنواره نمایش های آیینی وسنتی شد
با حکم محمود سالاری، معاون امور هنری 
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی اعضای شورای 
سیاست گذاری بیست  ویکمین جشنواره بین المللی 
نمایش های آیینی و سنتی معرفی شدند. محمود 
سالاری طی احکام جداگانه ای اعضای شورای 
سیاست گذاری این رویداد هنری را معرفی و 
منصوب کرد. در این مراسم که با حضور محمود 
سالاری، معاون امور هنری وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسلامی، کاظم نظری، مدیرکل هنرهای نمایشی 
و رئیس جشنواره بین المللی نمایش های آیینی و 

سنتی و احمد جولایی دبیر بیست  ویکمین دوره 
این جشنواره برگزار شد، علی نصیریان، داوود 
فتحعلی بیگی، غلامرضا منتظری، حسن قنادیان، 
محمدباقر قهرمانی و هوشنگ جاوید به  عنوان اعضای 
شورای سیاست گذاری بیست ویکمین جشنواره 
بین المللی معرفی شدند. متن حکم به شرح زیر 
است: »نمایش ایرانی درّ گرانقدر گنجینه هنر ایرانی 
است. گنجینه ارزشمندی که قرن هاست زیباترین 
و ناب ترین آفریده های هنرمندان بزرگ و نیک نام 
این سرزمین را در خود دارد. بر ماست که این سرمایه 

گران سنگ را قدر دانسته و در پویایی و پایایی آن 
به قدر توان و شاید بیش از آن بکوشیم. موجب 
خرسندی و سپاس است که با حضور و همراهی 
ارزشمندتان به عنوان »عضو شورای سیاست گذاری 
و  آیینی  نمایش های  بیست ویکمین جشنواره 
سنتی« یاریگر ما در این رویداد فاخر ملی هستید. 
امید که با حضور و همراهی شما و ارائه پیشنهادات 
سازنده و اثرگذار شاهد برگزاری هرچه شایسته تر 
این رویداد هنری ارزشمند باشیم. از پروردگار 

مهربان برای شما پیروزی و سربلندی آرزو دارم.«

کره جنوبی راه حل خود را درباره مساله مورد مناقشه با 
ژاپن پیرامون غرامت کارگران زمان جنگ در راستای ترمیم 
روابط دوجانبه دو کشور که سال هاست به عنوان مساله ای 
لاینحل باقی مانده ارائه کرد. به گزارش ایرنا از کیودو، راه حل 
مساله غرامت کارگران زمان جنگ نخستین بار در ماه ژانویه 
سالجاری میلادی در سئول به شکل عمومی مطرح شد 
چنانکه مراکزی در بنیاد حمایت از دولت کره جنوبی به جای 

درخواست از ۲ شرکت ژاپنی به دستور دادگاه کره جنوبی 
غرامت را به شاکیان کره ای پرداخت کند. این اقدامات نشانگر 
اشتیاق یون سوک یول، رئیس جمهوری کره جنوبی برای 
بهبود روابط دو کشور ژاپن و کره جنوبی در میانه افزایش 
تنش ها و تهدیدهای موشکی و هسته ای از سوی کره شمالی 
در کنار تقویت روابط تجاری دو کشور است. هنوز مشخص 
نیست آیا این برنامه در نهایت منجر به حل و فصل این مناقشه 

میان دو کشور خواهد شد یا خیر. چرا که حزب مخالف دولت 
کره جنوبی و طرفداران حزب کارگر خواستار معذرت خواهی 
از سوی طرف ژاپنی و پرداخت غرامت شدند. پارک جین، وزیر 
امور خارجه کره جنوبی در کنفرانس خبری ابراز امیدواری 
کرد روابط آینده با ژاپن برپایه اعلامیه مشترک دو کشور در 
سال ۱۹۹8 که می گوید روابط دو کشور نباید متوقف بماند 
پیشرفت خواهد کرد. در پاسخ به راه حل ارائه شده از سوی 
کره جنوبی، دولت ژاپن نیز برنامه ریزی می کند تا تحریم های 
اعمال شده در ماه ژوئیه ۲۰۱۹ بر روی تراشه هایی که به 
کره جنوبی صادر می شود را بردارد و این کشور را در »فهرست 

سفید« شرکای تجاری قابل اعتماد قرار دهد.


